
 

 

 

Παναγιώτα (Νάγια) Γρηγοράκου 

Βουλευτής Λακωνίας ΠΑΣΟΚ –Κίνημα Αλλαγής 

 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

        Αθήνα, 03/11/2023 

   

Προς τον Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης κ. Δ. Παπαστεργίου 

Θέμα : Παράταση προθεσμίας για τη ειδική άμισθη Υποθηκοφύλακα Φάριδος 

Σας αναφέρω την επιστολή με Αρίθμ. Πρ. 57 της Συμβολαιογράφου Σπάρτης κας  

 που εκτελεί χρέη μη ειδικού άμισθου Υποθηκοφύλακα Φάριδος, 

με την οποία ζητά μια εύλογη παράταση προθεσμίας ώστε ν΄ ανταποκριθεί στις 

απαιτήσεις της διαδικασίας παράδοσης βιβλίων, αρχείων και εξοπλισμού 

λειτουργίας του καταργούμενου Υποθηκοφυλακείου.  

Παρακαλείσθε να λάβετε υπόψη το σχετικό αίτημα και να με ενημερώσετε 

άμεσα για τις αποφάσεις και τις ενέργειες σας. 

 Επισυνάπτεται το σχετικό έγγραφο.  

Η Αναφέρουσα Βουλευτής 

Παναγιώτα (Νάγια) Γρηγοράκου 

 

 

 

 

 

 

 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

517

Ημερομ. Κατάθεσης:

8/11/2023



Αρ. πρωτ. 57 

 

Προς ΕΛΛΗΝΙΚΟ ΚΤΗΜΑΤΟΛΟΓΙΟ 

 

Κοινοποίηση  

1)Υπουργείο Ψηφιακής Διακυβέρνησης  

Γραφείο Υπουργού 

2)Υπουργείο Δικαιοσύνης, Διαφάνειας και  Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων   

Γραφείο Υπουργού 

3)Τμήμα Συμβολαιογραφείων και Υποθηκοφυλακείων  

 4)Εισαγγελία  Πρωτοδικών Σπάρτης  

5) Συμβολαιογραφικός Σύλλογος Ναυπλίου 

 

ΜΗ ΕΙΔΙΚΗ ΑΜΙΣΘΗ ΥΠΟΘΗΚΟΦΥΛΑΚΑΣ ΦΑΡΙΔΟΣ  

ΞΗΡΟΚΑΜΠΙ ΠΕ ΛΑΚΩΝΙΑΣ     

      

 

Σε συνέχεια του υπ΄αριθμόν πρωτ. 1288/2351916/23-10-2023 εγγράφου 
σας που μου κοινοποιήθηκε στις 26-10-2023 σας γνωστοποιώ τα κάτωθι. 

 
Είμαι Συμβολαιογράφος Σπάρτης εκτελούντα χρέη μη ειδικού άμισθου 
Υποθηκοφύλακα Φάριδος και διατηρώ ένα αρχείο ιδρύσεως το έτος 1860  
περίπου. 
 
Κατόπιν τούτου ο αριθμός των τόμων και των βιβλίων είναι αρκετά μεγάλος 
έτσι ώστε να μην δύναμαι ν΄ ανταποκριθώ μέχρι την 24-11-2023 στην 
προδικασία που αναφέρεται στο έγγραφό σας με δεδομένη την έλλειψη 
εργατικού δυναμικού για την συνδρομή στην συγκέντρωση όλων των 
στοιχείων που αναλυτικά και διεξοδικά αναφέρετε στο έγγραφό σας καθώς 
και του φόρτου εργασίας ως Συμβολαιογράφος. 
 
Γίνεται μνεία ότι είχε αποσταλεί το υπ΄αριθμόν 29/8-5-2023 έγγραφό μου 
μετά την κοινοποίηση του υπ΄αριθμόν Πρωτ.2233294/27-3-2023 εγγράφου 
του Κτηματολογικού Γραφείου Πελοποννήσου, Υποκαταστήματος Σπάρτης 
που αφορούσε ενημέρωση και καταγραφή των αρχείων του 



Υποθηκοφυλακείου που διαβιβάστηκε και στη Διεύθυνση Κτηματολογίου 
στο οποίο αναφέρεται ότι υφίσταται μεγάλος όγκος τόμων και βιβλίων.    
   
Παρακαλώ όπως μου χορηγήσετε μια εύλογη παράταση προθεσμίας ώστε 
ν΄ ανταποκριθώ στις απαιτήσεις αυτής της διαδικασίας όπως αρμόζει.  
                                          

 

Με εκτίμηση 

 

 




